
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-04-17, § 14 

 

 Tid Tisdagen den 17 april 2012 kl 16.30 – 17.15 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 24 april 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Billy Östh (M) §§ 1-14 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M) §§ 5-16   

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) §§ 1-14 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Mikael Eskman (M) för Anna Cederschiöld (M) §§ 1-4  

Mikael Eskman (M) för Billy Östh (M)  §§ 15-16 

Maria Öhman (V) för Ewa Larsson (MP)  §§ 15-16 

Ersättare: 

Mikael Eskman (M)  §§ 5-14 

Sten-Åke Larsson (M) 

Erik Hafström (M) 

Johan Möller (M) 

Jeanette Hemmingsson (S)  

Martin Engman (S) 

Karin Falk (S) 

Maria Öhman (V) §§1-14 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne-Wernberg, Gunnar Kempe, 

Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, AnnaWahlström,  

borgarrådssekreteraren Jonas Uebel, biträdande borgarrådssekreteraren David 

Lindberg. Personalföreträdarna Birgitta Andersson och Lotta Häger närvarade §§ 1-11 



  

och §§ 15-16. 

 

 
 § 14 

Principer för hyressättning och fortsatt drift av stadens 

ridanläggningar  
Dnr 2.1.1-502/2011 

 

Sekretess enligt 19 kap 1 §, 3 § och 9 § Offentlighets – och sekretesslagen (2009:400) 

Stockholms stads fastighetsnämnd 

 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets och idrottsförvaltningens 

gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner i detta tjänsteutlåtande redovisat förslag att 

 kontoret hyr ut de fem aktuella ridanläggningarna till idrottsförvaltningen till 

 självkostnadshyra. Idrottsförvaltningen hyr i sin tur ut anläggningarna med 

 marknadshyra till den som svarar för ridskoleverksamheten enligt de principer 

 som redovisas i detta tjänsteutlåtande. 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma tjänsteutlåtande från den 

30 mars 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Billy Östh m.fl. (M) och Elisabeth 

 Svensson (S) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP), Bengt Sandberg m.fl. (S) och 

 föreslår att fastighetsnämnden nämnden beslutar enligt Sebastian Wiklund (V)

 följande:  

 

 1 Nämnden avslår förvaltningens förslag för principer och fortsatt drift av 

  stadens ridanläggningar  

 

 2 Nämnden uppdrar åt förvaltningen att tillsammans med idrottsförvaltningen 

  ta fram ett nytt förslag för principer och fortsatt drift av stadens  

  ridanläggningar i enlighet med följande:  

 

 Att tillhandahålla idrottsanläggningar och verksamhet för Stockholmarna måste 

 ses som ett värde och som en social investering. Vi vet att ridsporten ger många 

 fördelar för dess utövare. Förutom det som handlar om fysisk aktivitet och fysisk 

 hälsa är ridsport en sport som är känd för att bygga starka ledaregenskaper. 

 Stockholms fastighetspolitik ska handla om fastigheter av god kvalitet, men 

 också om att främja stockholmarnas hälsa, våra barns utveckling och allas 

 möjligheter till ett rikt fritidsliv och livskvalitet. Då ska det inte vara plånboken 

 som avgör vem som kan rida på fritiden. Att ha en marknadsmässig syn där 

 stockholmarna ska betala marknadsmässiga priser för att nyttja stadens 

 ridanläggningar är långsiktigt direkt kontraproduktivt. Den enorma kostnad det 

 innebär för kommun och landsting i längden att ha en inaktiv befolkning syns 



  

 inte i idrottsnämndens treårsbudget men kommer i slutändan att bli dyrt för 

 staden. Det mervärde det ger Stockholm att fler stockholmare stärks fysiskt och 

 socialt av alla stockholmares möjlighet att idrotta syns inte heller under en 

 mandatperiod, men på sikt bygger det Stockholm starkt. Det måste vara 

 fastighetsnämndens uppgift att tillsammans med idrottsnämnden tillhandahålla 

 anläggningar och erbjuda verksamhet till lägsta möjliga kostnad för att göra 

 fysisk aktivitet så tillgänglig som möjligt för stockholmarna. Det gäller när vi 

 talar om bollsport, och det gäller också när vi talar om den starkt 

 kvinnodominerade ridsporten. 

  

 Det är en bra ambition att få mer likartade taxor och enhetligare regler för 

 nyttjande av stadens fastigheter, men i så fall måste dessa sättas utifrån 

 förutsättningarna för dem som har minst medel. Det är helt orimligt att sätta 

 systemen före människorna, vilket blir konsekvensen av det förslag för principer 

 och fortsatt drift av stadens ridanläggningar vi idag har att ta ställning till. I det 

 nya förslag för principer och fortsatt drift av stadens ridanläggningar som 

 förvaltningen tillsammans med idrottsförvaltningen ska arbeta fram ska dessa 

 styras av ändamålsenlighet och av ambitionen att ridsporten ska tillgängligöras 

 för fler unga stockholmare.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. 

(FP), Billy Östh m.fl. (M) och Elisabeth Svensson (C).  

 

Reservation 

Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP), Bengt Sandberg m.fl. (S) och Sebastian 

Wiklund (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


